
Zápis č. 8/2022 
 

ze zasedání Zastupitelstva obce Eš konaného dne 8.11.2022 od 20.00  
 
Přítomni: Salač T., Poduška , Jan R., Salač J., Novák S., Antušek J., Matouš T. 
               Blackburn Z. 
 
Přítomna nadpoloviční většina, zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Starosta navrhl jako zapisovatele Z. Blackburn a ověřovatelé J. Salače a R. Podušku.  
 
Program zasedání: 
 

1. Řešení péče o obecní zeleň 
2. POV 
3. Kulturní komise 
4. Obecní sběr jedlých tuků a olejů 
5. Ohodnocení brigády konané 5.11.2022 
6. Výlov rybníka 
7. Mikuláš 
8. Diskuse 

 
1) Starosta přednesl několik řešení péče o obecní zeleň. Obec však nemá podklady pro péči o 
zeleň - například pasport zeleně, plán péče apod.  
Zastupitelstvo se tedy jednoznačně shodlo na nutnosti inventarizaci ploch zeleně včetně 
vlastnických vztahů a s tím spojenými problémy dlouhodobého užívání obecní zeleně 
fyzickými osobami pro soukromé účely.  
Inventarizaci povede JS a RP a předloží nutné podklady (výměr a vymezení plochy k sečení) k 
datu příštího konání obecního zastupitelstva k dořešení tohoto bodu jednání. 

 

2) Starosta požádal zastupitelstvo o návrhy na projekty pro získání dotace POV. Zdůraznil, že 
veškeré žádosti musí být podány nejpozději do 1.2.2023. Byl podán návrh na žádost o dotaci 
pro zřízení základové desky pro obecní klubovnu/kulturní zařízení.  
Usnesení č. 20/22: Veřejným hlasováním byl většinou hlasu přítomných přijat návrh na 
podání žádosti o dotaci na zřízení základové desky. 
Hlasování: pro 6, zdržel se R. Poduška 

3) Zastupitelstvo se jednohlasně shodlo na znovuobnovení kulturní komise. Předsedat 
kulturní komisi bude Z. Blackburn. Do příštího jednání zastupitelstva předsedkyně vyzve 
ostatní spoluobčany ke spolupráci a vytvoří návrh kulturních akcí pro rok 2023. 

4) Obecní zastupitelstvo jednohlasně odsouhlasilo možnost sběru jedlých tuků a olejů pro 
občany zdarma dle návrhu předloženého starostou. 



5) Brigády konané dne 5.11.2022 se zúčastnili i nečlenové zastupitelstva. Tito se vzdali 
nároku na ohodnocení brigádnických hodin. Starosta vyřeší do další schůze ohodnoceni 
brigádnických hodin ostatních účastníků brigády. 

6) Datum výlovu obecního rybníka bude stanoven dle dostupnosti rybářů nejpozději do 
11.11.2022. Předpokládané datum výlovu je prozatím stanoveno na 26.11.2022. Odhadem 
se jedná o cca 300 ks ryb k prodeji.  
 
7) Zastupitelstvo souhlasilo s návrhem pokračovat v objednávání dárkových balíčků pro děti 
do 15ti let věku. Kulturní komise vyzve občany ke spolupráci při roznášení balíčků maskami 
Mikuláše, čertů a andělů. V případě nedostatečné spolupráce ze stran občanů se bude 
kontaktovat skupina zajištující tuto službu z minulého roku. 

 
8) J. Antušek vznesl dotaz k možnostem autobusové dopravy pro školní děti z důvodu 
zvyšujícího se počtu dětí v obci. Bylo konstatováno, že současná situace je nevyhovující a pro 
děti riskantní. Starosta přednese návrh zapojení obce do školní autobusové dopravy nejprve 
přes ICOM. 
 

 

Datum další schůze obecního zastupitelstva bylo stanoveno na 13.12.2022 ve 20:00. 

Zasedání ukončil starosta ve 21.15. 

 

 

 

Zapisovatel: Zuzana Blackburn                                                   Ověřovatelé:  Salač J. 

 

                                                                                                                                  Poduška R. 

 

 

 

    

 

 


